



SCHEDULE

PENANG - TAIWAN DAY 1

(1)

Check In Hotel

DAY 2 TAIPEI - YILAN



- Pingxi Train Station (Sky Lantern Experience -1 lantern for 4 people) Jiufen Old Street
- Zhang Mei Grandma's Farm (Fawn and Capybara Feeding Experience)
 (Instagram-worthy spot)

DAY 3 YILAN - HUALIEN



*Take a train to Hualier

- Taroko Archway
- Changchun Temple
- Qixingtan Scenic Area Indigenous People's Street Dongdamen Night Market

HUALIEN - TAITUNG - KAOHSIUNG 🔲 (B/L/D)

- Indigenous Mountain Produce Center
- Sianshitan Scenic Area
- Tropic of Cancer Scenic Area
- Liouhe Night Market

KAOHSIUNG - TAINAN - TAICHUNG 📮 (B/L/D)

- Fo Guang Shan Buddha Museum Anping Old Street Shen Ji New Village

- Miyahara (Instagram-worthy spot) Fengjia Night Market

TAICHUNG - NANTOU - HSINCHU 📮 (B/L/D)

- Sun Moon Lake
- Wenwu Temple
- Thao Tribe Cultural Village Zhongshe Flower Market (Instagram-worthy spot)

HSINCHU - TAIPEI (B/L/D)

- Tianlu Arts Center Taipei 101 Shopping Center Four Four South Village Pearl Boutique Exhibition Center
- Chiang Kai-shek Memorial Hall Ximending

TOURIST ATTRACTIONS:

TAIPEI

- Pingxi Train Station Built in 1921 during Japanese colonial rule, the station sits in a picturesque locale, enveloped by verdant mountains and close to Shifen Waterfall. It draws tourists for its natural beauty, tradition of releasing sky lanterns, and historical significance.
- Jiufen Old Street Renowned for its traditional tea-houses offering tea, snacks, and scenic mountain and sea views, Jiufen's unique atmosphere is believed to have inspired the setting of Studio Ghibli's "Spirited Away."

HUALIEN

- Taroko Archway Commonly known as the "Taroko Archway" or "Taroko Gate," this structure signifies the start of the Taroko
- Gorge, offering visitors a grand and distinguished welcome to this extraordinary natural wonder.

 Qixingtan Scenic Area Perfect for leisurely walks, picnics, and relaxation, surface and advantage of the second production of the second productio park with paths, seating, and amenities for enjoying the shoreline. Nearby seafood restaurants serve up local cuisine with fresh catches from the sea.
- Dongdamen Night Market Known for its diverse and mouthwatering street food options. Visitors can enjoy local Taiwanese snacks, seafood dishes, barbecued skewers, stinky tofu, bubble tea, and much more.

TAICHUNG

- Shen Ji New Village Originally built for government employees. Recently revitalized, it's now a lively hub for young entrepreneurs, housing distinctive shops and studios. This thriving cultural and creative center also hosts weekend creative marketplaces, attracting visitors and fostering innovation.
- Miyahara It's an architecture built by Miyahara Takeo, a Japenese ophthalmology doctor in 1927. Dawn Cake, a pastry company renowned for its pineapple cakes, acquired the building and preserved its original red-brick walls and archway. The interior decor was redesigned like Hogwarts in the movie Harry Potter.

NANTOU

- Sun Moon Lake The lake is surrounded by lush greenery, rolling hills, and a serene, picturesque landscape. It is known for its clear blue waters, making it a perfect destination for nature lovers and outdoor enthusiasts.
- **Wenwu Temple** Located at the shoulder of mountain on the north of Sun Moon Lake, this monumental temple was built in 1938.



精简行程

槟城 - 台湾

(1)

• 入住酒店

台北-宜兰

(早/-/晚)

- 平溪车站(放天灯体验-4人1灯)
- 九份老街 张美阿嬷农场 <u>(</u>梅花鹿+水豚君喂食体验) (IG网红打卡景点)

宜兰 - 花莲



(早/午/-)

- *安排火车前往花莲

- 太鲁阁牌坊 长春祠 七星潭风景区 原住民一条街 -条街
- 东天门夜市

第四天 花莲 - 台东 - 高雄



- 原住民山产中心 三仙台风景区 北回归线风景区
- 六合夜市

高雄 - 台南 - 台中



- 佛陀纪念馆
- 安平老街 审计368新创聚落
- (IG网红打卡景点)
- 宫原眼科 逢甲夜市

台中 - 南投 - 新竹



- 日月潭 文武庙 邵族文物馆 中社花海 ((IG网红打卡景点)

新竹 - 台北



- 天禄艺品中心 台北101购物中心
- 四四南村
- 珍珠精品展示中心 中正纪念堂
- 西门町

台北 - 离境





观光景点:

台北

- **平溪车站**-建于1921年,日本殖民统治时期,该车站坐落在风景如画的地方,被郁郁葱葱的山脉环绕,靠近十分瀑布。它因其自然美丽、放天灯的传统和历史意义而吸引了游客。 九**份老街**-以其传统茶馆,提供茶、小吃和美丽的山海景色而闻名,九份可以被特氛围被认为是灵感来源于吉卜力工作室的
- 元加克 而闻名,九份的独特和证 电影 《千与千寻》的背景。

花莲

- **太鲁阁牌坊** 通常被称为 "太魯閣牌坊" 或 "太魯閣之門",这座结构标志着太魯閣峡谷的开始,为游客提供了宏伟而显赫的欢迎,迎接这个非凡的自然奇观。 七星潭风景区 非常适合悠闲散步、野餐和放松,周围是大自然的美景。它提供了一座海滨公园,有小径、座位和便利设施,供游客欣赏海岸线。附近的海鲜餐厅供应当地美食,新鲜 施,供游客所捕捞的海鲜。
- **东大门夜市**-以丰富多样且令人垂涎的街头美食而闻名。游客可以品尝当地台湾小吃、海鲜 菜肴、烤串、臭豆腐、珍珠奶茶 等等。

台中

- 审计368新创聚落 最初为政府员工建造。最近焕发生机,现在是年轻创业者的活跃中心,拥有独特的商店和工作室。这个充满活力的文化创意中心还定期举办周末的创意市集,吸引游客并促进创新。宫原眼科 由宫原健雄博士于1927年建造。著名的翠华饼家以其凤梨酥而闻名,收购了这座 建筑,并保留了其原始的红砖墙和拱门。室内装饰以《哈利·波特》电影中的霍格沃茨为原 型重新设计。

南投

- 日月潭 湖泊被郁郁葱葱的绿意、起伏的山丘和宁静的如画风 景所环绕。"以其清澈的蓝色湖水而闻名,是自然爱好者和户外 爱好者的理想目的地。
- 文武庙 位于日月潭北部山脊上的这座宏伟庙宇建于1938年。



